
OPINIE MŁODZIEŻY NA TEMAT PROGRAMU 

„W SIECI” 

 Szkoda, że normalne lekcje nie są tak prowadzone. Może byłyby większe chęci do 

nauki  

 Te zajęcia są bardzo potrzebne 

 Uważam, że te zajęcia rozszerzyły moją wiedzę na temat bezpieczeństwa w 

Internecie i są potrzebne 

 Bardzo fajna lekcja i Pan prowadzący. 

 Bardzo przydatne zajęcia  Wszystko fajnie przekazane i daje do namysłu. 

 Internet powoduje, że ludzie są odczepieni od rzeczywistości. Chcę, by ktoś spoza 

Internetu mnie zrozumiał. 

 Lekcja bardzo ciekawa, ale uważam, że mimo wszystko muzyka moim zdaniem 

leczy rany. 

 Fajna lekcja. 

 Uważam, że program jest potrzebny. 

 Bardzo mi się podobał przeprowadzony program. Dowiedziałem się wielu 

ciekawych rzeczy i chciałbym uczestniczyć w większej ilości tego typu programów.  

 Chciałbym dowiedzieć się o narkotykach i ich działaniu. 

 Myślę, że bardzo dobrze, że są takie programy, ponieważ ludzie często nie są 

świadomi, jak ktoś zareaguje na zagrożenie. 

 Fajnie, że istnieją takie programy. 

 Dowiedziałem się wielu przydatnych rzeczy. Było super mega. 

 Bardzo super zajęcia, podobały mi się, czekam na kolejne. Pozdrawiam cieplutko 

z rodzinką  

 Elegancka i przydatna lekcja. 

 Wyśmienite zajęcia. Polecam 10/10. Pozdrawiam  

 Filmy były dosyć płytkie, ale sama rozmowa i dyskusja były ciekawe i przyjemne. 

 Jestem szczęśliwa, lekcja była fajna. 

 Dziękuję za tą lekcję! 

 Bardzo fajne zajęcia. Polecam z całego serca! 



 Miły prowadzący. Interesująca tematyka. 

 Fajne zajęcia, chciałabym więcej  

 Dwa końce zaburzeń jedzenia to nie anoreksja i otyłość, tylko zaburzenia 

objadania  Pozdrawiam. Ekologia! 

 Młode pokolenie powinno być bardziej uświadomione, jakie niebezpieczeństwo 

grozi, gdy młoda osoba publikuje coś w sieci. 

 Tematy na inne zajęcia: ekologia, przemoc seksualna, radzenie sobie z chorobą 

psychiczną, pedofilia. 

 Uważam, że lekcje wychowawcze powinny przedstawiać problemy przedstawione 

na zajęciach. Wychowawcy zamiast bagatelizować problemy i robić swoje lekcje, 

powinni przeprowadzać takie zajęcia. Rozszerzyłbym tematykę spotkań o 

uzależnienia od używek. 

 Powinny być poruszane tematy inne niż sieć i bezpieczeństwo w sieci tzn. też inne 

uzależnienia i profilaktyka zdrowia psychicznego. 

 Uważam, że zajęcia są warte prowadzenia, lecz uważam też, że problem 

uzależnienia mógłby być merytorycznie lepiej zgłębiony i określony. 

 Przydałoby się więcej rozmów na temat wykorzystywania Internetu jako ucieczki i 

dlaczego to robimy. 

 Bardzo podobało mi się spotkanie. Dowiedziałam się, że z uzależnieniem trzeba 

walczyć, a także, że trzeba uważać na to, co publikuje się w Internecie. 

 Myślę, że wyniosłam z tego spotkania wiele cennych informacji. Teraz wiem 

jeszcze więcej na temat zagrożeń w sieci. 

 Spotkanie było super! Pani świetnie opowiadała! 

 Spotkanie mi się podobało. Ciekawy dobór filmów. 

 Chciałbym uczestniczyć w takich spotkaniach na temat radzenia sobie ze stresem, 

o zdrowiu psychicznym i innych uzależnieniach. 

 Zauważyłem, że zajęcia były konkretne – miały określone cele i zamierzenia, co 

ogromnie doceniam. Miło uczestniczyć w wykładzie, podczas którego prowadzący 

wie, co robi i mówi – przekazuje główną myśl i „manewruje” wokół niej. 



 Uważam, że takie kampanie powinny się skupiać na problemie narkotyków, a nie 

na straszeniu tylko edukacji. 

 Profilaktyka Uzależnień jest istotna, aczkolwiek w 8 L.O. można podjąć tematykę 

relacji nauczyciel – uczeń /przynajmniej niektórych/. 

 Nie wiem, dlaczego to piszę i czy to jest to miejsce i czas, ale czuję się bardzo 

samotna i że nie mam bezpiecznego miejsca na ziemi. 

 Fajnie było  polecam. 

 Spotkanie było fajne, dużo się dowiedziałam. 

 Bardzo dziękuję za wartościowe spotkanie. 

 Spotkanie było fajne, miłe i przyjemne. 

Te opinie mogą posłużyć Państwu do oceny i analizy problemu 

oraz postaw młodzieży wobec Internetu i cyberprzemocy. 

Realizatorzy 


